
IMADAs Undervisningskoordinationsgruppe
Referat fra møde d. 17. marts, kl.14:15-15:00

Deltagere: Lúıs Cruz-Filipe (LCF), Hans Christian Petersen (HCP), Jing Qin (JQ), Stefan
Jänicke (SJ), Inge Huus (IH).

Referat

1. Godkendelse af dagsorden og valg af referant

Dagsorden blev godkendt, og LCF blev valgt som referant.

2. Medlemmer af de forskellige udvalg

Gruppen foresl̊ar, at de nye undervisningsudvalger best̊ar af:

• UVU for Matematik og Anvendt matematik: Jing Qin (formand, matematik), An-
ders Yeo (matematik), Wojciech Szymanski (matematik), Achim Schroll (anvendt
matematik), Hans Christian Petersen (anvendt matematik), Benjamin Jäger (an-
vendt matematik), Torin Gundel-Reimer (studerende, matematik), Jacob Bluhm
Pedersen (studerende, anvendt matematik)

• UVU for Datalogi og Kunstig Intelligens: Lúıs Cruz-Filipe (formand, datalogi/kunstig
intelligens), Jakob Lykke Andersen (datalogi), Jørgen Bang-Jensen (datalogi),
Marco Chiarandini (kunstig intelligens), Marco Peressotti (kunstig intelligens),
Tobias Klink Lehn (studerende, datalogi)

• UVU for Data Science: Stefan Jänicke (formand), Birgit Debrabant, Peter Schneider-
Kamp, Kristoffer Bargisen Rieck (studerende)

Fra september 2023 skal der ogs̊a være en studerende fra Kunstig Intelligens i UVU for
Datalogi og Kunstig Intelligens.

Derudover foresl̊as, at koordinationsgruppe best̊ar af: Lúıs Cruz-Filipe (formand),
Jing Qin, Stefan Jänicke, Kristian Debrabant (matematik/økonomi), Hans Christian
Petersen (studienævnsrepresentant for IMADA), Peter Bækgaard Madsen (IMADAs
tilknytningsudvalg), Inge Huus.

Elouise Holm (outreach koordinator) bliver spurgt, om hun ogs̊a vil være med som fast
medlem af undervisningskoordinationsgruppe.
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3. Ansvarsfordeling

Gruppen har diskuteret ansvarfordeling mellem UKG og UVU’er, og er kommet frem
til følgende foreslag.

Undervisningskoordinationsgruppe er kontaktfladen mellem flere forskellige udvalg p̊a
IMADA og p̊a fakultet, og skal sørge for informationsflow mellem dem. Til hvert møde
skal der derfor:

• laves en kommunikationsplan for måneden (hvad skal fortælles/diskuteres hvor);

• deles dagsorden og referater fra UVU’er til kommentar;

• laves en opsamling af information til/fra fakultetets Uddannelsesudvalg og Studi-
enævn;

• diskuteres fælles strategi og aktiviteter p̊a tværs af uddannelser.

Undervisningsudvalg er ansvarlig for kvalitetssikring af de uddannelser, de repræsen-
terer. Dette inkluderer:

• godkendelse af kursusbeskrivelser;

• godkendelse af ændringer til studieordninger;

• godkendelse af kursusevalueringer;

• svare p̊a opgaver/give input;

• strategisk udvikling af uddannelser.

Det er op til de forskellige udvalg, hvor meget af arbejde skal foreg̊a p̊a selve møder.

4. Mødefrekvens, mødestruktur og tidslinje

De nye undervisningsudvalg i Matematik/Anvendt Matematik og Datalogi/Kunstig
Intelligens mødes om for̊aret p̊a de planlagte datoer. Matematik møder IMADAs sem-
inarrum, og LCF bestiller IMADAs mødelokale 3 til Datalogi. SJ finder passende
datoer til møder i Data Sciences UVU. Fra september 2023 planlægges alle tre møder
p̊a samme dag (fredag 10-12). IH laver kalenderinvitationer og bestiller lokaler.

Undervisningskoordinationsgruppe møder en gang om m̊aned, en uge før møder i de
forskellige uddannelsesudvalg. Der er ikke brug for et møde d.24/3. Til møder i
undervisningskoordinationsgruppe kan man sende en suppleant, hvis man ikke kan
deltage og det giver mening.

Gruppen foresl̊ar følgende struktur til møder i de forskellige udvalg.
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Koordinationsgruppe

1. Godkendelse af dagsorden og referat

2. Information fra Uddannelsesudvalget

3. Information fra Studienævnet

4. Information fra IMADAs ledelsesgruppe

5. Opdatering fra UVU’er

6. Opdatering fra TU/OG

-. Eventuelt

Undervisningsudvalg

1. Godkendelse af dagsorden og referat

2. Information fra Uddannelsesudvalget

3. Information fra Studienævnet

4. Information fra IMADAs undervisningskoordinationsgruppe

-. Eventuelt

Specifikke emner til møde tilføjes efter behøv. Der er ønsker for, at ændringer til kursus-
beskrivelser fremadrettet diskuteres til møder. IH undersøger, hvordan alle medlemmer
kan f̊a adgang til dem.

For at facilitere kommunikation og deling af information og dokumenter, beholder vi
en fælles gruppe p̊a Teams, med mapper til hvert udvalg.

5. Eventuelt

JQ rapporterede fra Åbent Hus til kandidat og sidefag, at det ville være bedre for
matematik hvis der var separate infomøder til kandidat og til sidefaget. LCF er enig
ift Datalogi. UU underrettes.
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